
日期  ：  二零二四年十一月十二日 (星期二 )  

Date ： 12 November 2024 (Tuesday) 

 

時間  ：  下午二時三十分  

Time ： 2:30 p.m. 
 

地點  ：  沙田民政事務處 441 會議室  

Venue ： Sha Tin District Office Conference Room 441 
 
 

沙田區議會 Sha Tin District Council 

社會福利及青年委員會 Social Welfare and Youth Committee 

 

會議通告 Notice of Meeting 

 
 

1 .  王惠成先生提問：有關沙田區學前兒童康復服務事宜  

Question Raised by Mr WONG Wai-shing on Pre-school Rehabilitation Services in Sha Tin District 

 

2 .  古偉冰先生提問：有關改善沙田區學校設施事宜  

Question Raised by Mr KU Wai-ping on the Improvement to School Facilities in Sha Tin District 

 

3 .  李貞儀小姐提問：有關沙田區獨居及雙老長者支援服務事宜  

Question Raised by Miss LEE Ching-yee, Janet on Support Services for the Singleton and Doubleton Elderly in Sha Tin District 

 

4 .  劉德榮先生提問：有關沙田區照顧者支援服務事宜  

Question Raised by Mr LAU Tak-wing on Support Services for Carers in Sha Tin District 

 

5 .  鄧開荣先生提問：有關沙田區膳食服務事宜  

Question Raised by Mr DENG Kairong on Meal Services in Sha Tin District 

 

6 .  教育局提供有關轉介學童入讀沙田區公營中小學人數 (二零二四年八月至九月 )  

Number of Children Referred to Public Sector Primary and Secondary Schools in Sha Tin District Provided by the Education Bureau 

(August to September 2024) 

 



7 .  沙田區青少年罪案報告 (二零二四年七月至九月 )  

Report on Youth Crimes in Sha Tin District (July to September 2024) 

 


